
                                        PROCES-VERBAL 
 
 Încheiat azi 25.04.2012 ora 12,cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 
aprilie,conform convocatorului,înregistrat la nr. 
 La şedinţă sunt prezenţi 7 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul local, 
absenţi motivaţi fiind dl.Tudosiea,dl.Alexe,dl. Nicolae,dl.Tudor şi dl.Dumitrescu, 
delegatul sătesc. 
 D-na secretar întreabă pe domnii consilieri dacă mai obiecţii sau adăugiri la 
procesul verbal al şedinţei anterioare.Nefiind ,este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte prezintă ordinea de zi ,pe care o supune spre aprobare şi care este 
aprobată cu 7 voturi pentru.        

     1.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local. 
                                 Iniţiator: primar 

                     Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
                2.Discuţii,întrebări ,interpelări. 
 După prezentarea proiectului de hotărâre şi al referatului se fac înscrieri la 
cuvânt. 
 Dl.primar:Banii primiţi sunt pentru proiectul în derulare asfaltare pe DC 
194,potrivit convenţiei încheiate cu Consiliul Judeţean Olt şi Ministerul Dezvoltării. 
 Dl.Săndulescu:Cât acoperă suma? 
 Dl.primar:Mai rămân 4 miliarde până la finalizarea lucrării. 
 Dl.Săndulescu:Cum se procedează,executantul face lucrarea şi noi plătim 
ulterior?Se face lucrarea în funcţie de banii primiţi? 
 Dl.Niţi:Observaţi domnilor consilieri ce frumos vorbeşte acum dl.Săndulescu 
cu dl. primar? 
 Dl.Săndulescu:Stratul de uzură ce grosime trebuie să aibă? 
 Dl.primar:4 cm. 
 Dl.Săndulescu :se merge până la ultima casă? 
 Dl.primar:da.Cu banii alocaţi se ajunge până la Alexe Ionică. 
 Dl.Săndulescu:În metraj ,cam cât e? 
 Dl.primar:3,5 Km. 
 Dl.Popa:Aşa a fost proiectul,aşa s-au dat banii. 
 Dl.Săndulescu:Am fost toţi de acord cu acest proiect,chiar dacă am fost în 
opoziţie şi au fost mulţi bani înglobaţi aici.Extremităţile comunei nu se văd,ci numai 
centrul.Toţi sunt obsedaţi de drumul de la Oteştii de Jos din drumul judeţean până la 
garaj.  
 Dl.primar:E o problemă acolo la Drăgan Aurora.Cei de la Petrom au promis că 
o să-i facă gard să nu-i mai intre apa în curte.Au mai promis că după ce terminăm 
lucrarea ,ei să toarne un rând de asfalt de la cap la cap.Acest drum costă aproximativ 7 
miliarde pe km.Cel de la Mieşti şi Vl ăngăreşti va costa 11 miliarde pe km,datorită 



comisianelor bancare.Firma ia bani din bancă să facă lucrarea şi decontarea se va face 
ulterior. 
 Dl.Săndulescu:Nu cumva asfaltul e mai scump ca betonul? 
 Dl.Niţi:Şi betonul e bun dacă se respectă reţeta. 
 Dl.Popa:Am fost entuziasmat că s-a aprobat asfaltarea acestui drum.E bine să se 
termine ,şi la anul ,s-o luăm de la capăt.Trebuie verificată şi calitatea.La beton dacă se 
trag numai 2 cm se câştigă sume frumoase.Cu acest drum e un prilej de a arăta ceva . 
Trebuie să se intervină cu credite pentru a se finalize lucrarea. 
 Dl.primar:Acest proiect l-am demarat pe măsura 322 şi l-am finalizat prin HG 
577. 
 Dl.Popa:Cu podeţul am înghiţit nodul? 
 Dl.primar:O să vină,pe OG 7. 
 Dl.Popa:Cu trecerea asta la PSD,la Bucureşti eşti privit altfel? 
 Dl.Săndulescu:E o comună prea mică. 
 Dl.primar:S-ar putea să ne ia toţi banii. 
 Dl.Popa :Să profităm de binefacerile situaţiei în sensul că dacă vine alt guvern 
să se continue lucrarea. 
 Dl.primar:O să primim bani şi pentru apă. 
 Dl.Ban:Trebuie plecat cu coloana. 
 Dl.primar:Avem probleme cu canalizarea. 
 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                               Preşedinte,                            Secretar, 
                          Aurel SĂNDULESCU      Gabriela ANDRONIE 


